
 

Bestyrelsesmøde Ølholm USFO 

Dato: 28.01.21 
Tidspunkt: kl. 19.00-21.30 
Mødeleder: Formanden 
Referent: 

 

Afbud fra: Anette 

 

Punkter. 
Hvad handler punktet om, 
er der særlige ansvarlige, 
gæster? 

Orientering (O) 
Drøftelse (D) 
Beslutning (B) 

Tid Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion 
på beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. 
deadline. 

Godkendelse af referat 
 

Godkendt 

Orientering fra Bhv og 
Skole 
Derunder også corona 
situationen og hverdagen. 
O 
Anette og Henrik 

30 
min 

Afventer udmelding om 0.-4. klasser kan komme i skole før 
28.02 jf. pressemøde d.d. 
Børn og voksne (forældre/personale) trænger til at børnene 
kommer i skole igen. 
USFO -en model der passer til et mindre sted. Derfor bliver 
modellen udfaset. 
Ølholm Skole og USFO bliver til Ølholm Skole og 
børnehaven med fælles ledelse. Modellen med fælles 
ledelse giver en lidt bedre normering/økonomi ved bl.a. 
mere ledelsestid 

HS Du må lige selv skrive mere på. 
Overskud 500.000 kr. 
"Projekt bibliotek" skal også kunne anvendes af 
børnehaven, til aktiviteter mv. 
Der er økonomi til fornyelse af skolegård. 
Grundet mange børn og de trange fysiske rammer skal der 
ansættes mere personale i børnehaven. 
 

Oplæg om 
forældrebestyrelser i 
børnehave 
O + D 
Anette 

30 
min 

Oplæg til forældrebestyrelser i børnehaver kort. Principper 
bliver sat på som punkt. 



Den styrkede pædagogisk 
læreplan i børnehave 
O +D 
Anette 

30 
min 

Behandlingen af punktet blev dels en drøftelse af den 
aktuelle læreplan og dels spørgsmål og ønsker til det 
fremadrettede arbejde i børnehaven. 
 

Læreplanen: 
Rammen er sat (faste statuspunkter til besvarelse i 
læreplanen). 
Der skal laves en appetitvækker/læsevenlig beskrivelse til 
hjemmesiden, hvorfra der linkes til den formelle plan. Vigtig 
at læreplanen stemmer overens med det vi gør i 
dagligdagen. opfordring til legeaftaler 
 

Det fremadrettede arbejde: 
Et fokuspunkt er at styrke forældresamarbejde. 
Ønske om at personalet orientere om læreplansarbejdet et 
par gange om året. 
Øget inddragelse i hvordan forældre kan understøttet deres 
barns udvikling. 
Ønske om mere info om og billeder af dagligdagens 
aktiviteter. 
Mere ensartet info-niveau på holdene. 
 

Komme/gå-skærmene: 
Behov for information omkring skærmenes funktion. 
Skærm erstatter ikke det personlige møde med med en 
voksen, men fx til at melde fx en fridag/sygedag, ferie  mv. 
Giver personalet et godt overblik. 
Der kommer mere info om brug af skærmen. 
  

 
  

med videre. 

Budget for 2020 + ønsker fra 
bestyrelsen til indkøb/renovering 
samt skolen og børnehavens 
ønsker. 
Evt. budget for 2021. 
O + D 
Henrik 

35 
min 

Henrik gennemgår budget: Mulighed for at se 
mere. 
Der er indkøbt 2 x basketkurve til gavlen, 4 x 
stigegolf og nye mooncars til frikvartersaktiviteter 
i skolegården. 
Budget og regnskab skal på bestyrelsesmøderne 
et par gange om året 



Høringssvar om ny organisering af 
dansk som andetsprog. 
Hvad skal vi svar og hvem skriver et 
udkast? 
D 
Henrik og Lotte 

20min Den fremtidige organisering lægger op til at 
kommunens modtageklasser lægges i Tørring 

Endvidere opnormeres, der på de enkelte skoler 
ifht. tosprogede børn. Der tildeles en ½ lektion 
for hvert barn med andet modersmål end dansk 

Henrik laver udkast til høringssvar 

Evt 5 min  Ingen punkter 

 

 

 

 


